
 
 

                                    P r o t o k ó ł   Nr 11  / 2015    

 
 z sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie  odbytej  w dniu   23 lipca  2015 r.    
 pod  przewodnictwem  Mirosława  Grzegorczyka Wiceprzewodniczącego 

Rady. 

  

     

     Sesję  rozpoczęto o godz. 9 
00    

zakończono  o  godz. 9 
10 

     

     Sesja  odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

     Na  stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  13  radnych. 

      

                 

                                       Ponadto w sesji  udział  wzięli :  

                                     ----------------------------------------  

 

    Burmistrz  Miasta, z-ca  Burmistrza,  Prezesi Spółek Miejskich, dyrektorzy               

i kierownicy  jednostek organizacyjnych, pracownicy UM  oraz   przedstawiciele 

prasy.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

                                                                      /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  

    Na podstawie  listy obecności   Wiceprzewodniczący  stwierdził, że  na sali 

obecnych jest  13  radnych  -  co stanowi  quorum  do  podejmowania  

prawomocnych  uchwał.    

   

     Przed  przyjęciem  porządku  obrad  - Wiceprzewodniczący   Rady   zgłosił 

wniosek, aby   wprowadzić  punkty  dodatkowe  tj. :  

-  podjęcie uchwały   w sprawie  zwalczania  rośliny  z  gatunku  barszcz 

Sosnowskiego  ( Heracleum  sosnowskyi)  z terenu Gminy Miasto Sławno, 

-  podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  działalność  Miasta Sławno      

w  zakresie  telekomunikacji.   

 

     Projekty   tych    uchwał  zostały  przedłożone  radnym   w dniu wczorajszym                   

na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  RM  i po omówieniu  zostały  zaopiniowane 

pozytywnie.             

 

Powyższy wniosek  poddany  pod głosowanie  -  został  przyjęty 

jednogłośnie.    

 

 Innych  propozycji  nie zgłoszono.                                                              



 

 -   2   -    

                            

 

       Porządek  obrad : 

 

 

1.Przyjęcie  porządku  obrad. 

2. Przyjęcie   protokołu  z  poprzedniej sesji.    

3. Interpelacje  radnych.    

4. Wolna Trybuna. 

5. Podjęcie  uchwał  w  sprawie : 

  a/ oddania  w nieodpłatne użytkowanie  nieruchomości  położonej w Sławnie przy 

Alei  Wojska Polskiego 8,  

  b/ utworzenia  odrębnego obwodu  głosowania w referendum  ogólnokrajowym,  

  c/ powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników,    

       d/  zmiany  budżetu  Miasta  Sławno  na  2015  rok,  

   e/ zwalczania  rośliny z gatunku  barszcz  Sosnowskiego ( Heracleum       

       sosnowskyi)  z terenu Gminy Miasto  Sławno, 

   f/ wyrażenia  zgody na działalność  Miasta Sławno  w zakresie telekomunikacji.   

  6. Informacja  o  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w Sławnie  za   II kw.2015r.  

  7.Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej  w Sławnie  za  II  kw. 2015 r. 

  8. Informacja  o pracy  Burmistrza  Miasta   za  II  kw.  2015 r.     

  9. Odpowiedzi na  interpelacje  radnych. 

  10. Wnioski  i  zapytania  radnych.   

                                                                                            
   Ad.1 

-------   

        Jednogłośnie  przyjęto  dzisiejszy  porządek  obrad  z wcześniej 

przegłosowanymi  zmianami.   

     

Ad.2 

------           

       Do zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji  uwag  nie  zgłoszono. 

       Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
 

Ad.3 

-------                            

                                                                 Interpelacji nie zgłoszono.       

           

Ad. 4        

--------                   

                 

              W  ramach   „Wolnej   Trybuny”  głosu  nie  zabrano.   

 



-   3   -   
 

 

 

Ad. 5                                  
 

 -------              

Przedłożone  projekty  uchwał  były  szczegółowo  przeanalizowane  na  

posiedzeniach  komisji  stałych  Rady, na  których  uczestniczył  zastępca 

Burmistrza,  p. Skarbnik, oraz pracownicy  Urzędu, którzy na  bieżąco   udzielali 

wyjaśnień i  odpowiedzi na  zadawane  pytania radnych.  Powyższe   projekty  

zostały  zaopiniowane  pozytywnie.   

                                                     

Ad. 5 a   

---------        

          Rada   jednogłośnie    podjęła   Uchwałę  Nr  XI / 54  /2015  w sprawie 

oddania  w nieodpłatne  użytkowanie  nieruchomości  położonej w Sławnie przy 

Alei  Wojska Polskiego 8.  

         /  uchwała  w załączeniu   /    

 Ad. 5 b  

 ---------                                                     

      Jednogłośnie   podjęto   Uchwałę  Nr  XI  /55 /2015  w  sprawie   utworzenia  

odrębnego obwodu  głosowania  w  referendum  ogólnokrajowym.  

     

                                                                             /  uchwała  w załączeniu   /    

 Ad. 5 c                                                                                                                                              

----------                                                                        

         Rada  12  głosami „za” i  1 „ wstrzymującym” podjęła   Uchwałę  Nr  XI 

/56/2015 w  sprawie  powołania zespołu opiniującego  kandydatów na  ławników.   

 

Zgłoszone osoby  na wspólnym posiedzeniu  Komisji  RM  w dniu  wczorajszym  

wyraziły zgodę na  pracę  w tym  Zespole.     

 

Par. 1. 1 :  Powołuje się  zespół  opiniujący kandydatów na ławników                                

w następującym  składzie  :  Maria  Poprawska,  Teresa  Ożóg, Danuta Kudźma, 

Kinga  Cichawa, Stanisław Szkudlarek.  

   

2.   Zadaniem Zespołu, o którym mowa w ust. 1 jest przygotowanie i przedstawienie 

Radzie Miejskiej w Sławnie, przed przystąpieniem do wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję od 2016 r. do 2019 r. opinii o zgłoszonych kandydatach,  

w szczególności w zakresie spełniania przez nich wymogów określonych w ustawie z 

dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych.  

 

3.Obsługę  techniczną  i  administracyjną zespołu zapewnia Burmistrz Miasta           

Sławno. 

 

                                                                              / uchwała  w załączeniu  /  



    -   4   -   

 

  Ad. 5 d  

 ---------                                                     

      Jednogłośnie   podjęto   Uchwałę  Nr  XI  /57 /2015  w  sprawie   zmiany 

budżetu miasta  Sławno  na 2015 rok.    

                                                                             /  uchwała  w załączeniu   /    

 Ad. 5 e  

 ---------                                                     

      Jednogłośnie   podjęto   Uchwałę  Nr  XI  /58 /2015  w  sprawie  zwalczania    

rośliny z gatunku  barszcz  Sosnowskiego ( Heracleum    sosnowskyi)  z terenu 

Gminy Miasto  Sławno.  

                                                                             /  uchwała  w załączeniu   /    

 Ad. 5 f                                                                                                                                              

----------                                                                        

         Rada  12  głosami „za” i  1 „ wstrzymującym”  podjęła   Uchwałę  Nr  XI /59 

/2015 w  sprawie   wyrażenia  zgody na działalność  Miasta Sławno                                     

w zakresie  telekomunikacji.   

                                                                             /  uchwała  w załączeniu   /    

 Ad. 6 

 ------- 

       Sporządzone pisemne  informacje o działalności Komisji   Rady Miejskiej                   

w Sławnie  za II  kw. 2015 r.   -    będą  stanowić  załącznik  do  niniejszego protokołu.     
 

   Ad. 7                                                                                                     

   -------    

          Informację  o  realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej  w  Sławnie  za  I kw. 2015 r.    

    radni   otrzymali  w  terminie  wcześniejszym.   Do otrzymanych  materiałów  uwag   

   nie  wniesiono,  jednogłośnie  przyjęto   w  wersji   przedłożonej.     

                                                                                                                           /  informacja  w  załączeniu  /           

    Ad.8   

  ------- 

              Otrzymaną    informację  dot.  pracy  Burmistrza  Miasta  za  I  kw.  2015 r.    

    przyjęto   jednogłośnie.                                                                                         
  Ad. 9   

  -------- 

                    Interpelacji  nie  zgłoszono.     

 Ad.10  

  ---------    

                             Nie  zgłoszono wniosków ani zapytań.                     
           

   W związku  z  wyczerpaniem  porządku dziennego  Wiceprzewodniczący   zamknął    

obrady.                                                                                                           

Protokołowała :    

Teresa  Ożóg                                                                                                                          


